
 

 

 
 

 

 

Minnesanteckningar Ångermanland Skidtinget- Längd 2015-05-31 

 

1. SISU 
Öppen diskussion och reflektion efter genomgång av SISU. 

- Önskemål om en konferens där punkter kan vara tidtagning, skidor vill samt hur 

behålla något/några år till? Går den att hålla samtidigt som arrangörskonferensen? 

 

2. Arrangörskonferensen 
Hans Pahlin gick igenom fjolårets arrangörskonferens. 

 

3. Tävlingar 
Säsongen som gått 2014/2015 

- Bra tävlingar efter de förutsättningar som varit.  

 

Tävlingsprogram efter ansökningar 

Start i Sollefteå – Hallstasvängen 

 

Nordingråskidan byter datum till 31/1. 

Molidenrännet ändras till en fredagstävling 12/2. 

Hägglunds kollar om att ha jaktstart för 15-16 i Lilla fjällräven loppet 

Kan Bondsjöhöjden byta datum till 16/1 samt stil till klassiskt? 

SUIF hade missat att skriva in sin ansökan, kommer att ansöka om 28/2. 

 

Distriktsfinaler 

- ICA Cupfinal blir Remslespelen klassiskt o fri stil  

- Folksam Cupfinal blir Lilla Fjällräven loppet klassiskt 

 

4. Kommunstafetten 
Stafettens vara eller inte vara diskuterades? Beslutades att det är en bra inskolning inför 

tävlingar. Roligt för barn som inte tävlar på större tävlingar. 

Fortfarande är det Örnsköldsvik och Sollefteå som är de enda ”aktiva” kommunerna. 

Arrangör: Bondsjöhöjden den 21 februari. 

Beslutades att åldersklasserna 7 och 8 utgår. 
Åldersklasserna: 9, 10 åringar och 11,12 åringar utgör de olika stafettlagen tillsvidare. 

 

5. DM 
Utvärdering DM 2015  

Bra uppslutning i Vårby och Hägglunds. 

Övriga: DM Sprinten i Junsele blev tyvärr inställd pga. snöbrist.  

DM stafetten har varit fortsatt positiv. Individuella loppet har lägre standard.  



Vi gör ett ytterligare ett nytt försök att uppvärdera DM så det blir bättre status samt större 

startfält i de äldre grupperna. 

 

 

DM 2016 

Vårby IK 5/3 DM-distans 

Vårby IK 6/3 DM-stafett 

Hägglunds SK Ski Team 13/2 DM-långlopp 

Junsele IF 19/3 DM-sprint 

 

6. Utbildningar 
Förslag till utbildningar är ”barnledare 2” samt ”ungdomstränare 13-16”. 

 

7. ICA och Folksam Cup 
ICA: Kvar blir Lars Ola Forsgren samt Hans Pahlin 

Folksam: Kvar blir Jens Boveng, Matts Sehlberg tackar för sig.  

Vallare: K-G Häggkvist blir kvar ytterligare en säsong, Micke Wickström tackar för sig 

 efter lång tids tjänstgöring. 

 

Uttagningsgrupp: Ledarna+ Längdkommittén  

 

Klubbarna uppmanas komma med kandidater till ledareplatserna.  

 

Med ökande kostnader måste vi jobba mer aktiv för att öka sponsorerna. 

 

8. ÅSF-Läger 
Värna om bredden 

Födda 2003 och äldre 

Max 350kr/person 

 

 Vårby 14-15 augusti 

 Hägglunds tidigt september (återkommer med datum) 

 Sollefteå skidor sent september (återkommer med datum) 

 

9. Juniorer och Senior 
Sammanfattning 2014/2015: 

Juniorerna i framför allt Sollefteå har haft en lyckad säsong. Andra klubbar som har juniorer 

är Anundsjö, Hägglunds, Husum, Kramfors och Vårby. 

 

Till säsongen 2015-2016 har 7st 16-åringar blivit antagna till skidgymnasium! 

 

Seniorerna i distriktet har även de haft ytterligare en bra säsong! 

 

10. Längdkommittén 
Vad gör LK? Se bilaga 1. 

Utvecklar och diskuterar hur allt kan göras bättre. 

 

Medlemmar i kommittén: 

Karl-Gunnar Häggkvist, Hans Pahlin och Hans-Åke Dahlqvist kvarstår. 

Jörgen Sondell samt Åsa Long tackar för sig.  

Anna Norman (Vårby IK) tar över platsen som junioransvarig efter Jörgen. 

 

Behov av nya: 



Kramfors samt Härnösand uppmanas komma med kandidater till LK. 

 

11. Motioner 
Hägglunds SK Ski Team har lämnat in en motion angående en utökning av deltagarantalet vid 

ICA-cup. En ökning från dagens 5 åkare i varje åldergrupp till 8 åkare. Se bilaga 2. 

 

Efter en del diskussioner beslutades att frågan utreds av LK som redovisar konsekvenser och 

fördelar till arrangörskonferensen. 

 

12. Övriga frågor 
Önskemål angående en policy avseende foto i sociala media diskuterades. Klubbarna 

uppmanas tänka på detta. 

 

10. Längdskidtinget avslutas 

 
Vid Pennan:    Justeras:  

Hans-Åke Dahlqvist   Hans Pahlin 

 

 

 


